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PROTOKÓŁ Nr 12 

z posiedzenia Zarządu Koła Łowieckiego Nr 22 "Knieja" 

w Trzciance 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Koła udział wzięli: 

- Kazimierz Stefański, Prezes Koła 

- Sławomir Piszel, Viceprezes Koła 

- Konrad Margowski, Łowczy Koła 

- Grzegorz Kupś, Vicełowczy Koła 

- Wojciech Warnkowski, Skarbnik Koła 

 

 

 W dniu 13.09.2021 r. o godzinie 16.00 rozpoczęło się posiedzenie Zarządu 

Koła, zwołane na prośbę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, kolegę Karola 

Sanockiego.  

 Tematem wiodącym posiedzenia był anonim, jaki wpłynął do kolegi Karola 

Sanockiego, a dotyczący rzekomego przewożenia strzelonych dzików na terenie 

Koła Łowieckiego Nr 11 "Sokół" w Wałczu i przewożonych do skupu na terenie Koła 

Łowieckiego Nr 22 "Knieja" w Trzciance, jako strzelone na odstrzały sanitarne przez 

kolegów Grzegorza i Ryszarda Kupsiów na terenie dzierżawionym przez Koło 

Łowieckie Nr 22 "Knieja" w Trzciance. 

 Prezes Koła, kolega Kazimierz Stefański, z nieskrywanym zażenowaniem 

odczytał pozostałym uczestnikom posiedzenia Zarządu Koła, wyżej wspomniany 

paszkwil, a następnie pismo skierowane od Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej do 

Zarządu Koła, o zajęcie stanowiska w w/w sprawie. 

 Po odczytaniu obu pism, wywiązała się między członkami Zarządu Koła krótka 

i merytoryczna dyskusja nad zasadnością podniesionych argumentów, brakiem 

dowodów na przedstawione pod adresem kolegów Grzegorza i Ryszarda Kupsiów 



pomówienia oraz fakt, że w/w anonim został wysłany na adres: Stowarzyszenie 

Uczciwy Myśliwy, 64-980 Trzcianka, ul. Ogrodowa 2. 

 Gwoli ścisłości należy dodać, że powyższy adres to siedziba Nadleśnictwa 

Trzcianka w Trzciance, a nie siedziba Stowarzyszenia Uczciwy Myśliwy.  

 Po około 15. minutach od rozpoczęcia posiedzenia Zarządu Koła, w spotkaniu 

udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej w składzie: 

- Karol Sanocki, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- Radosław Klimczak 

- Rafał Kiernikowski 

 Członkowie Zarządu Koła, którzy wypowiedzieli się na w/w temat przed 

udziałem w spotkaniu członków Komisji Rewizyjnej, podtrzymali swoje opinie. Kolega 

Karol Sanocki wraz z pozostałymi członkami Komisji Rewizyjnej wyrazili wolę, że aby 

chronić dobre imię naszego koła, Prezes Koła powinien wystosować pismo do 

Okręgowej Rady Łowieckiej o opinię, jak należy postępować w sytuacjach, kiedy 

otrzymuje się anonimy z pomówieniami nie poparte żadnymi dowodami. 

 

 W dalszej części posiedzenia kolega Karol Sanocki przedstawił Zarządowi 

Koła plan polowań dewizowych w roku łowieckim 2021/2022. Zaproponował, aby 

przyjąć rozliczenie polowań w myśliwymi dewizowymi w formie ryczałtu, a nie 

cennika, gdyż taka forma jest finansowo korzystniejsza dla budżetu koła. 

 Kolega Karol Sanocki prześle proponowany plan polowań dewizowych 

wszystkim członkom Zarządu Koła na wskazane adresy e-mail. 

 Na najbliższym posiedzeniu Zarządu Koła, ma zostać wypracowana 

odpowiedź, jaką udzielimy koledze Karolowi Sanockiemu, a dotycząca formy 

rozliczania polowań dewizowych. 

 

 Kolejną sprawą, jaka została poruszona przez kolegę Konrada Margowskiego, 

to kwestia rozgrodzenia poletek w obwodach 60. i 62. Powyższy wniosek uzasadnił 

faktem, że wszystkie poletka za wyjątkiem tych położonych w miejscowości Teresin, 

mają ogrodzenia w bardzo złym stanie technicznym i stanowią realne zagrożenie dla 

zwierzyny odwiedzającej tej poletka. 

 Zarząd Koła odniósł się pozytywnie do wniosku kolegi Łowczego. 

 

 



     

 

 

 

  

 


